
 

 

 
 
 
 
 
 
Aan de raadsleden en fractievertegenwoordigers Gemeente Koggenland  
Middenhof 2 
1648 JG  de Goorn 
 
 
Obdam, 22 april 2016 
 
 
Onderwerp: Gesprek “Horeca: Paracommercie en Sluitingstijden” d.d. 4 april jl. 
 
 
Geachte raadsleden en fractievertegenwoordigers, 
 
Maandag 4 april jl. heeft het Gesprek over de “Horeca: Paracommercie en Sluitingstijden” 
plaatsgevonden. Namens Stichting De Brink Obdam (De Brink) heb ik als bestuurslid hieraan 
deelgenomen. In later stadium is mij duidelijk geworden dat het Gesprek het platform was 
voor inspraak vanuit De Brink. Helaas was ons dat niet bekend. Daarom vraag ik u nogmaals 
aandacht voor onze positie als dorpshuis via deze brief. 
 
In het Gesprek heb ik aangeven op welke wijze De Brink zich met haar huidige verdienmodel 
binnen de regels van de Drank- en Horecaverordening Koggenland 2014 staande tracht te 
houden. De Brink is een dorpshuis dat haar exploitatie gezond tracht te houden met op de 
achtergrond het uitgangspunt dat zij geen subsidie ontvangt van de gemeente Koggenland en 
de prijsstelling voor haar vaste gebruikers op een voor hen acceptabel niveau wenst te houden. 
 
De Drank- en Horecaverordening Koggenland 2014 is ingegaan op 1 januari 2014. Dit bracht 
voor De Brink de nodige aanpassingen met zich mee. Immers het aantal activiteiten dat De 
Brink organiseerde en reeds op haar agenda had staan, moest drastisch worden ingekrompen. 
De activiteiten van persoonlijke aard werden met de verordening beperkt tot een maximum 
van acht. 
 
De Brink is er met de nodige aanloopproblemen in geslaagd haar verdienmodel aan te passen 
en zowaar haar exploitatie 2015 dekkend te krijgen. Er is zelfs weer, zij het gering, een 
toevoeging gedaan aan de onderhoudsreserve. Bestuur, medewerkers en vrijwilligers zijn hier 
trots op. In een relatief korte periode is het verdienmodel aangepast door bijvoorbeeld extra 
gebruikers (Buurtzorg, Sportstudio de Boer, Esdégé) aan De Brink te verbinden. Ook voor 
2016 is een sluitende begroting opgesteld. 
 
Binnen het verdienmodel van De Brink is echter wel sprake van een broos evenwicht. De 
Brink zet in op het zo goed mogelijk uitnutten van de maximaal acht activiteiten van 
persoonlijke aard. Met deze activiteiten, bijvoorbeeld KINK in DE BRINK, tracht De Brink 
extra inkomsten te realiseren en de exploitatie sluitend te houden.  
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
Nu De Brink erin is geslaagd haar verdienmodel aan te passen aan o.a. de uitgangspunten van 
de Drank- en Horecaverordening Koggenland 2014 past het naar onze mening niet om bij de 
evaluatie een verdere beperking in het activiteitenniveau en de aard van de activiteiten door te 
voeren.  
 
Ik heb de argumentatie vanuit horeca Koggenland, verbaal mede ondersteund door de heer 
Albert Smit van Café Restaurant de Amethist, tijdens het Gesprek aangehoord. Er werd een 
beeld opgeroepen dat De Brink de Drank- en Horecaverordening niet zo nauw zou nemen. Dit 
is geen correct beeld, integendeel wij volgen de Drank- en Horecaverordening juist heel 
nauwgezet. Uw ambtenaar mevrouw Mirjam Delaere bevestigde dit beeld. 
 
Natuurlijk kan iedere activiteit onder een vergrootglas worden gelegd en kunnen twijfels 
worden geuit over de aard ervan. Is er sprake van een activiteit van sociaal cultureel of 
maatschappelijke aard? Of is er sprake van een evenement van persoonlijke aard? Is 
bijvoorbeeld de kermis Obdam een activiteit van persoonlijke aard? De Brink vindt van niet. 
Het is een traditie, een dorpsgebeuren met een  cultureel, sociaal en maatschappelijk karakter. 
De portefeuillehouder en zijn ambtenaar mevrouw Mirjam Delaere bevestigden dit tijdens het 
Gesprek. 
 
Als bestuur van De Brink staan wij niet lijnrecht tegenover horeca Koggenland of in het 
bijzonder de heer Albert Smit. Natuurlijk moet worden voorkomen dat hardwerkende 
ondernemers in de horeca de dupe worden van ongebreidelde dadendrang vanuit dorpshuizen. 
Daarom is juist de Drank- en Horecaverordening er gekomen. Mede op verzoek van horeca 
Nederland. De Brink heeft zich hieraan geconformeerd maar zal problemen ondervinden bij 
verdergaande beperkingen. 
 
Tot slot wil ik u graag meegeven dat het bestuur van De Brink neutraal staat tegenover de 
wens van de horeca Koggenland om het sluitingsuur van de commerciële horeca te verruimen 
van 03:00 uur naar 04:00 uur in de nacht van vrijdag op zaterdag en van zaterdag op zondag. 
De Brink wenst slecht een kleine aanpassing van de Drank- en Horecaverordening en dat is 
het mogen schenken van binnenlands gedestilleerd. 
 
Ik ben graag bereid u nader te informeren over het verdienmodel van De Brink. 
 
 
Met vriendelijke groet,    
  
C.N.M. (Kees) Groenland 
bestuurslid Stichting De Brink Obdam 
 


